
 

 

 
 
 
Til medlemmene i 
Bergensalliansen 
 
 

Fredag 27. januar 2017 
 
 
Referat fra møte i Bergensalliansen 27. januar 2017 
 
Tilstede: 
Tom Kristian Thorsen, Jarle Skeidsvoll, Øyvind Oddekalv, Kari-Anne Landro, Jostein Ljones, 
Atle Kvåle, Stian Herøy, Terje Mathiassen, Per Lerøy, Marianne Bjorøy, Kåre Martin 
Kleppe, Karstein Totland, Knut Harald Frøland, Morten Storebø, Stian Herøy, Marie Bruarøy, 
Børge Haugetun, Nina Bognøy, Robert Rastad og Richard Taule. 
 

1. Velkommen ved møteleder Kari-Anne Landro 
2. Orienteringssaker fra sekretariatet 
3. Brannsamarbeid i bergensregionen - Prinsippavklaringer og veien videre 
4. Digitalisering av kommunal sektor - nasjonalt og regionalt 
5. Ordførerrunden – andre saker 

 
Sak 1 
Møtet ble ledet av ordfører Kari-Anne Landro da byrådsleder ble innkalt til hastemøte med 
statsråd Terje Søviknes vedrørende lokalisering av investeringsfondet Fornybar AS. 
Møteleder ønsker ny ordfører i Os, Marie Bruarøy, velkommen til Bergensalliansen. 
 
Sak 2 
Richard Taule orienterte kort fra sekretariatet: 
 
- Bergensalliansen er uten nestleder siden Terje Søviknes ble statsråd. Bergensalliansen må 

velge ny nesteleder og ba om at om at det sendes inn forslag til kandidat som velges på 
neste møte i Bergensalliansen. 

- Sekretariatet foreslo at styringsgruppen for brannsamarbeidet fortsetter med den 
sammensetningen den har nå, med ordfører Kari-Anne Landro som ny leder av 
styringsgruppen etter Terje Søviknes. 

- Sekretariatet vil sende ut forslag til dato og tema for lunsj-til-lunsj samling i mars/april. 
De forrige samlingene har vært i 2012 på Solstrand, i 2013 på Alver Hotell, i 2014 i 



 

 

Myrkdalen, i 2015 i Bekkjarvik og i 2016 på Panorama. Forslag for 2017 er Kvam og 
Norheimsund. 

- Sekretariatet opplyste om at saldo for Bergensalliansen pr. pr. 1.1.2017 er på 
kr. 723 423,55. Sekretariatet utarbeider ikke eget budsjett for 2017. 

- Sekretariatet redegjorde for Bergensalliansen sitt engasjement rundt prosjektet «Veikart 
for industriutvikling i Hordaland» i regi av HOG energi på vegne av regionrådene. 

 
Møtedeltakerne ga sin tilslutning til orienteringen fra sekretariatet. 
 
Sak 3 
Bergensalliansen fikk tilsendt i forkant av møte de skriftlige innspillene til rapporten og 
vedtektene for brannsamarbeid i bergensregionen, med sekretariatets kommentarer. 
 
Bergensalliansen ble enig om følgende: 
 
1. Vedtektene for brannsamarbeidet endres slik: 
- For § 7 Årsmøtet 

De to første setningene i siste avsnitt byttes ut med følgende: 
«Én representant fra hver arbeidstakerorganisasjon tilknyttet brann- og redningstjenesten 
har møte- og talerett uten forslagsrett på årsmøtene. Ved lukkede møter skal 
arbeidstakerorganisasjonenes møte- og talerett vurderes særskilt» 

- For § 9 Styret 
Første setning i tredje avsnitt byttes ut med følgende: 
«Årsmøtet velger styremedlemmene og deres vararepresentanter blant rådmenn, 
kommunaldirektører, kommunalsjefer eller andre på tilsvarende nivå i 
deltakerkommunene.» 

- For § 9 Styret – styrets oppgaver, pkt. c. 
Ny tekst som erstatter pkt. c under styrets oppgaver 
«Påse at det til enhver tid foreligger et felles overordnet plandokument som bygger bro 
mellom brannordningene i kommunene, samt fordele spesialfunksjoner og –oppgaver» 

- For § 9 Styret 
De to første setningene i siste avsnitt byttes ut med følgende: 
Én representant fra hver arbeidstakerorganisasjon tilknyttet brann- og redningstjenesten 
har møte- og talerett uten forslagsrett på styremøtene. Ved lukkede møter skal 
arbeidstakerorganisasjonenes møte- og talerett vurderes særskilt» 

- For § 13 Fagutvalg  
Nytt avsnitt lagt 
«Fagutvalgenes medlemmer skal velges blant brannsjefer og avdelingsledere fra brann- 
og redningstjenestene i deltakerkommunene.» 
 

2. Drøftingsmøter i kommunene 
Bergensalliansen vil oppfordre kommunene til å gjennomføre drøftingsmøter med de 
tillitsvalgte, i henhold til innspill fra Fagforbundet, når kommunene skal forberede sak til 
kommunestyret basert på invitasjon fra Bergensalliansen. 
 

3. Frist for politiske vedtak om å delta i samarbeidet 
Frist for kommunestyrene å behandle deltakelse i samarbeidet settes til medio juni 2017, 
slik at det er tilstrekkelig tid til administrative og politiske diskusjoner i kommunene. 
 



 

 

4. Arbeidsgruppe blant rådmenn 
Bergensalliansen er gjort kjent med at rådmenn blant de 32 deltakende kommunene har 
nedsatt en arbeidsgruppe etter innspillsmøte 11. januar 2017. Arbeidsgruppen ønsker å 
komme med innspill til vedtekter og felles saksfremlegg. Bergensalliansen ønsker at det 
legges opp til et møte med arbeidsgruppen, før invitasjon om deltakelse sendes ut til 
kommunene. 
 

5. Mandat for styringsgruppen 
Styringsgruppen for brannsamarbeidet får et mandat til å gjøre eventuelle tilpasninger av 
felles saksfremlegg med felles vedtakspunkter og vedtekter, frem til invitasjonen om 
deltakelse sendes ut fra sekretariatet. Bergensalliansen ønsker at forslag til felles 
saksfremlegg med vedtekter og vedtakspunkt fra styringsgruppen, sendes ut på høring til 
alliansen før dette sendes ut til kommunene. 
 

6. Sekretariatet utarbeider invitasjon 
Sekretariatet til Bergensalliansen får i oppdrag å utarbeide en endelig invitasjon om 
deltakelse med forslag til felles saksfremlegg, felles vedtakspunkt og vedtekter for 
samarbeidet. Invitasjonen skal sendes ut i løpet av februar 2017. 

 
Sak 4 
Direktør for Digitalisering og innovasjon i Bergen kommune Kjetil Århus, holdt en 
presentasjon om digitalisering av kommunal sektor, både lokalt, regionalt og nasjonalt. 
Bergensalliansen støtter retningen og arbeidet til Bergen kommune som ble presentert på 
møtet. 
 
Sak 5 
Jarle Skeidsvoll ga uttrykk for at det var bra Bergensalliansen var representert gjennom 
byrådsleder på møte i dag med statsråd Terje Søviknes angående lokalisering av 
investeringsfondet Fornybar AS. Skeidsvoll ønsket også å foreslå at alliansen i større grad 
deltar i diskusjoner og prosjekter knyttet til digitalisering og det grønne skiftet. Sekretariatet 
vil til neste møte i Bergensalliansen legge til rette for diskusjon og konkretisering av hvordan 
alliansen kan jobbe med tematikken rundt klima og miljø og det grønne skifte.  
 
Flere ordførere ber Bergensalliansen ta et initiativ til å diskutere mørk fiber, digitalisering og 
manglende nettdekning. Det er muligheter for et datalagringssenter i vår region, og 
Bergensalliansen må engasjere seg i dette for å få datalagringskapasitet til Bergensregionen. 
Bergen kommune har vært i møte med Telenor og kunne melde tilbake at linjeledelsen ønsker 
å møte Bergensalliansen. 
 
Marie Bruarøy nevnte at utviklingen av Lyseparken med fokus på klima og miljø, matcher de 
mål vi skal nå gjennom blant annet Paris-avtalen.  
 
Robert Rastad orienterte kort om utfordringer knyttet til sykkel-VM 2017. Ordførerne ønsker 
mer informasjon om dette til kommunen og innbyggerne. 
 
Bergensalliansen 

 
Richard Taule 
daglig leder 


